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Kang Wu 

Shenzhen 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Capital markets 

◼ Foreign direct investment 

◼ Outbound investment 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Wu specializes in venture capital and private equity investment, mergers and acquisitions, capital 

market transactions, foreign direct investment, and outbound investment.  Mr. Wu has represented 

and provided legal services to various multinational companies, listed companies, investment funds, 

start-ups and emerging companies and investment banks in relation to their various PRC legal matters, 

covering the internet, telecommunications, games, finance, education, medical and health, culture and 

entertainment, and real estate industries.  Mr. Wu has also represented a number of well-known 

domestic and overseas companies as their long-term external legal counsel, and has accumulated 

extensive experience in corporate matters. 

EDUCATION 
Mr. Wu graduated from Wuhan University with an LL.M. degree in 2017.  Prior to that, Mr. Wu 

obtained his LL.B. degree from Wuhan University in 2014. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

PRC Securities Practitioner Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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吴康 

深圳 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 资本市场 

◼ 外商直接投资 

◼ 境外投资 

工作经历 

吴康律师主要从事私募股权投资和风险投资、兼并收购、境外上市、外商直接投资、境内企

业境外投资等业务。吴康律师曾代表众多的跨国公司、上市公司、投资基金、初创及成长型

公司、投资银行处理各种法律事务，业务领域涉及众多行业，包括互联网、电信、游戏、金

融、教育、医疗健康、文化娱乐、房地产等。吴康律师还曾担任多家境内外知名企业的常年

法律顾问，在公司事务方面积累了较为丰富的执业经验。 

教育背景 

吴康律师于 2014 年毕业于武汉大学法学院，取得法学学士学位；后于 2017 年毕业于武汉大

学法学院国际法专业，取得法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

中华人民共和国证券从业资格 

工作语言 

中文、英文 


